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Abstract (en)
[origin: US2018312182A1] This system includes a ground ATC and an on board ATC, which is switched from an “active” mode toward a “standby”
mode and vice versa by a wake-up unit. In the “standby” mode, only the following components remain powered: odometry device; a main computer;
a radio communication device between the on board ATC and the ground ATC; the wake-up unit. The main computer is programmed so as, in the
“standby” mode, to verify that the movement of the train measured by the odometry device from the switching from the “active” mode to the “standby”
mode is zero and, in the affirmative, to send the ground ATC an instantaneous position of the train using the radio communication device.

Abstract (fr)
Ce systéme comporte un ATC sol (9) et un ATC bord (10), qui est basculé d'un mode « actif » vers un mode « en veille » et inversement par
une unité de réveil (21). Dans le mode « en veille », seuls les composants suivants restent alimentés : des moyens d'odométrie (23, 17) ; un
calculateur principal (18) ; un moyen de radiocommunication (20) entre I'ATC bord et I'ATC sol ; I'unité de réveil (21). Le calculateur principal (18)
est programmé pour, en mode « en veille », vérifier que le déplacement du train mesuré par les moyens d'odométrie depuis le basculement du mode
« actif » vers le mode « en veille » est nul et, dans I'affirmative, transmettre a I'ATC sol une position instantanée du train en utilisant le moyen de
radiocommunication.
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